浙江师范大学行知学院成绩记载说明

一、学生成绩的评定一般采用百分制，也可采用五级制(优秀A、良好B、中等C、及格D、不及格F)和二级制(合格P、不合格F)。三种计分方法的对应关系见下表。

二、采用绩点制综合衡量学生的学习质量。

(一)学分绩点的计算

1.单门课程学分绩点(P)等于该门课程成绩绩点数(G)乘以该门课程学分(C)，P=G×C。

2.平均学分绩点(GPA)等于课程学分绩点总数（∑P）除以课程学分总数（∑C），GPA=∑P/∑C。
3.计算学生在校修读的总平均学分绩点（GPA)时，应精确到小数点后两位。

(二)成绩与绩点对应关系

	百分制成绩(绩点G)

Percentage-based Record (Grade)
	五级制成绩(绩点G)

Five-points Record (Grade)
	二级制成绩(绩点G)

Two-points Record(Grade)

	100 (5.0)
	A(4.5)
	P(3.0)

	95～99(4.5)
	
	

	90～94(4.0)
	
	

	85～89(3.5)
	B(3.5)
	

	80～84(3.0)
	
	

	75～79(2.5)
	C(2.5)
	

	70～74(2.0)
	
	

	65～69(1.5)
	D(1.5)
	

	60～64(1.0)
	
	

	0 ～59( 0 )
	F( 0 )
	F( 0 )
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Instructions on Academic Records Registration of 

Zhejiang Normal University Xingzhi College
一、The hundred percentage point system is usually adopted in the evaluation of students’ academic performance, together with the five-point system (Excellent A, Good B, Medium C, Pass D, Failure F) and two-point system (Pass P, Failure F).  
二、GPA (Grade Point Average) is employed to measure students’ academic achievements in a comprehensive sense. 
（一）The calculation formula of students’ GPA goes as follows:

1. The Point of a course (P) equals the Grade of the course (G) multiplied by the Credits of the course(C) , that is, P=G×C.

2. GPA of a course is equal to the sum of the Points of the course(∑P) divided by the sum of the Credits of the course（∑C）, that is, GPA=∑P/∑C。

3. The sum of one student’s GPA should be specified to two decimal places.

  （二）The correspondence between students’ academic records and Grade.(See table)

